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شهردار منطقه یک در جلسه نظارت ستادی  ترافیک:
توسعه پارکینگ های طبقاتی نیازمند 

ورود مناطق به این حوزه است
 منطقه یک به دلیل بافت فشــرده شبکه معابر و عدم 
امکان خدمات رســانی ســریع امدادی به دلیل حجم 
بالای پارک خودروها در برخی محلات، نیازمند توسعه 
پارکینگ های طبقاتی اســت و این امر محقق نمی شود 
مگر اینکه پروژه ساخت پارکینگ  به مناطق واگذار شود.به 
گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه یک، سید مهدی 
صباغ شــهردار این منطقه در جلسه نظارت ستادی و 
ارزیابی عملکرد معاونت حمل و نقل و ترافیک منطقه که 
با حضور مهدی گلشنی مدیر کل و صادق جهانی معاون 
مدیر کل حمل و نقل عمومی و امور مناطق معاونت حمل 
و نقل و ترافیک شهرداری تهران، علیرضا اسفراینی نژاد 
معاون حمل و نقل و ترافیک منطقه یک و دیگر مدیران 
این حوزه، پــس از بازدید از پروژه های ترافیکی منطقه 
انجام شد گفت: شرایط خصوصی و انتخاب پیمانکاران 
متولی پارکینگ ها در کل شــهر تهــران، نیازمند دقت 
بیشتری است و بهتر است نظارت بر پارکینگ ها بر عهده 
شــرکت ها و مجموعه های نامدار و وابسته به شهرداری 
قرار گیرد.صباغ همچنین درخواست کرد سهم مناطق 
از اعتبار و بودجه بیشــتر از شرکت ها و سازمان ها باشد 
چرا که مناطق توانایی جذب اعتبار را دارند و می توانند در 
صورت واگذاری اعتبار در ابتدای سال، آن را برنامه ریزی 
و پروژه های بیشتری را به اجرا برساند.گلشنی نیز در این 
جلســه با تشکر از اقدامات منطقه در حوزه حمل و نقل 
و ترافیک و هماهنگی و تعامل خوب بین معاونت ها برای 
سرعت بخشی به پروژه های اجرایی گفت: اجرای اصلاح 
هندسی ها و مسقف سازی پایانه ها و... اقداماتی است که 
منطقه را در بین مناطق دیگر در راس قرار داده اســت.

او افزود: متاســفانه یکی از آسیب هایی که مناطق با آن 
درگیر هستند این است که ۸۰ درصد بودجه در اختیار 
ســازمان ها و شــرکت ها و تنها ۲۰ درصد آن در اختیار 
مناطق قرار دارد و ردیف های اعتباری که منطقه می تواند 
کار کند در اختیار شرکت هاست در حالی که اگر بودجه 
از اول ســال در اختیار منطقه قــرار گیرد برنامه ریزی و 
پروژه های بیشتری را می توانند تعریف و انجام دهند.وی 
وضعیت حمل و نقل عمومی منطقه را نیازمند توســعه 
دانست و گفت: متاسفانه تنها ۳۰ درصد همپوشانی حمل 
و نقلی در منطقه وجود دارد که نســبت به بســیاری از 
مناطق وضعیت ضعیفــی دارد و حتماً باید این موضوع 

مورد اولویت قرار گیرد و ارتقا پیدا کند.

منطقه2 تهران میزبان شهید  تازه 
تفحص شده سیدکمال خالقی

 شهردار منطقه۲   در دیدار با خانواده طلبه پاسدارشهیدسید 
کمال خالقی ،شهید تازه تفحص شده ، ازآمادگی مدیریت 
شهری منطقه برای برگزاری مراسم استقبال و تشییع این 
شهید والامقام خبرداد.به گزارش روابط عمومی شهرداری 
منطقه۲ مهدی صالحی شهردارمنطقه به همراه رییس 
بنیاد شهیدوجمعی از معاونین ومدیران با حضور درمنزل 
خانواده معظم شهیدان سیدمهدی وسیدکمال خالقی 
ضمن دلجویی وتجلیل از مادراین شــهیدان والامقام بر 
آمادگی کامل این منطقه برای برگزاری مراسم باشکوه 
تشییع پیکرمطهر تازه تفحص شده طلبه پاسدار تاکید 
کرد. وی افزود:آرامش امروز جامعه ما مدیون رشــادت و 
شجاعت شهیدانی اســت که برای دفاع از خاک و مردم 
این ســرزمین و برای سربلندی انقلاب اسلامی در برابر 
دشمنان ایستادند و به درجه رفیع شهادت نائل آمدند.

شــهردار منطقه۲ گفت: خانواده های معظم شــهداء با 
تقدیــم بهترین عزیزان خــود در راه دفاع از آرمان های 
کشور کاری ستودنی انجام دادند که این مهم افتخاری 
بزرگ برای تمام ملت ایران اســلامی است.لازم به ذکر 
است شهید سیدکمال خالقی از شهدای عملیات خیبر 
اســت که پیکرش  پس از  ۴۰ سال در جریان عملیات 
تفحص شهدا روز ۲۷ آذر ماه در جزیره مجنون جنوبی،در 
عمق بیش از ۳ متری از ســطح زمین توســط کمیته 
جستجوی مفقودین ستادکل نیروهای مسلح کشف  شد 
و پس از گذشت این همه سال پلاک، لباس پاسداری و 
سربند این شهید والامقام به مادر منتظر او تحویل داده 
شد.براساس این گزارش مراسم تشییع پیکر شهید والا 
مقام ســید کمال خالقی ساعت  9صبح  روز پنجشنبه 
۷دی ماه ، مقابل منزل آن شهید بزرگوار واقع دربزرگراه 
شیخ فضل اله نوری جنوب- خیابان سازمان آب،خیابان 

حاج پور امین،مجتمع فردوس برگزار می شود.

خبر

برگزاری جشن آب در بیمارستان 
کودکان امام حسین )ع( اصفهان

اصفهان – معصومه قاســمی: »جشن آب« در 
حاشیه پانزدهمین جشــنواره فراگیری نخستین 
واژه، برای کودکان بســتری در بیمارســتان امام 
حســین )ع( شهر اصفهان توســط روابط عمومی 

آبفای استان برگزار شد
هــدف از برگزاری این مراســم، ارائه توصیه های 
مدیریــت مصرف آب به کــودکان، مادران و کادر 
درمانی بیمارستان بود که در قالب نمایش، مسابقه 
و برنامه های شاد دیگر اجرا شد.  همچنین کتاب 
و اقــلام فرهنگی مرتبط با مدیریت مصرف نیز به 

کودکان بستری در این بیمارستان اهدا شد 
رئیس بیمارســتان امام حســین )ع( با تقدیر از 
آبفای اســتان اصفهان به منظور برگزاری چنین 
برنامــه ای برای کــودکان بیمار بســتری گفت: 
اصفهان از ســالیان گذشــته با کمبود جدی آب 
مواجه بوده و براین اســاس مصــرف بهینه آب و 
رعایت صرفــه جویی در این مایع حیات بخش بر 

همگان لازم و ضروری است. 
دکتر مهرداد معمارزاده با اشــاره به اقدامات انجام 
شده در این بیمارســتان به منظور مصرف بهینه 
آب گفــت: بازچرخانــی آب در بخــش دیالیز و 
اســتفاده از آن در آبیاری فضای ســبز و شست و 
شــوی بخش های مختلف بیمارستان، استفاده از 
شــیرآلات کاهنده مصرف آب در اتاق های عمل 
و ســرویس های بهداشــتی از جمله این اقدامات 

بوده است. 
وی همچنین خواســتار حمایت شــرکت آبفای 
اســتان اصفهان از بیمارستان امام حسین )ع( در 

راستای صرفه جویی بیشتر در مصرف آب شد. 

خبر

ژوستین تریه از فیلمش گفت
 »آناتومی یک سقوط« غواصی

 در کابوس یک زوج است
گفتمان آزادانه دادگاه وقتی بازجویی شهود گاهی اوقات 
به بحث های ادبی یا فلســفی نزدیک می شــود، ممکن 
است بسیاری را در بریتانیا و آمریکا شگفت زده کند. تریه 
می گوید چنین روندی در سیستم فرانسوی صادق است. 
دادگاه های فرانسه گاهی اوقات می توانند بسیار آزاد باشند 
و بــه همین دلیل برای من مهم بــود که این رویداد در 
واقعیت فرانسه شکل بگیرد، نه یک فیلم تخیلی مانند 

فیلم های آمریکایی باشد.
این تمایل ممکن است از تجربه ای که او در مستند دارد، 
بیاید. تریه که فارغ التحصیل هنرهای زیبای پاریس است 
تاکنون مســتندهایی درباره انتخابات ریاست جمهوری 
فرانســه و اعتراضات دانشجویی ســاخته است. او برای 
ساخت اولین فیلم داستانی خود با عنوان »دوره پانیک« 
در ســال ۲۰۱۳ که یک درام خانوادگی بود، این درام را 
در صحنه های واقعی از جمعیت انتخاباتی در خیابان های 

پاریس فیلمبرداری کرد.
او می گوید: من با نحوه نمایش دادگاه ها در فیلم ها مشکل 
دارم، زیرا انگار خدا دارد صحبت می کند و همه چیز کاملا 
درست و مرتب است. من زمان زیادی را در دادگاه سپری 
کرده ام و هیچ وقت اینطور نیســت. اوضاع به هم ریخته 
است، هیات منصفه گرســنه هستند، گاهی لازم است 
دستشویی بروند. من سعی کردم این نوع آشفتگی را در 
دادگاهی که خلق کردم، نشان دهم. این کار چندان آسان 
نبود، زیرا شــما فقط در حال فیلمبرداری از یک فضای 

مستطیل شکل هستید.
تریه این قســمت را به طور ویژه برای بازی ســاندرا 
هولر نوشت. هولر که نقش مکمل فیلم »سیبیل« را 
برعهده داشت تریه را به این سمت برد. وی می گوید: 
فکر می کنم یک پارادوکس در فیلم وجود دارد. من 
ســاندرا را می خواستم زیرا در زندگی واقعی او بسیار 
شــفاف، واضح و صادق است … و از او خواستم که 

قابل درک نباشد.
آیا این درســت است که هولر از او پرسید آیا ساندرا 
قاتل است؟ می گوید: بله ۲ روز پیش از فیلمبرداری. 
او مضطرب بود. من در اتاقــم بودم و او می گفت به 
من بگو. به او گفتم: فقط مثل یک معصوم بازی کن. 
این پاســخ من بود. شاید ۱۰ سال دیگر به او بگویم 

واقعیت چه بود.

ادامه از صفحه 6

آموزشــی  نخســتین دوره دو روزه  همدلی| 
خبرنگاری بحران با هدف آشنایی خبرنگاران با 
مفاهیم کلیدی مدیریت بحران در صحنه حادثه با 
حضور اصحاب رسانه در مرکز عملیات اضطراری 

شهر تهران آغاز شد.
به گزارش روابط عمومی ســازمان پیشــگیری 
و مدیریت بحران شــهر تهران، حساس ســازی 
خبرنگاران نســبت به مخاطرات احتمالی، ایجاد 
آگاهی نسبت به ســاختار فرماندهی بحران در 
شــهر تهران، تربیت نیــروی متخصص و ماهر 
برای پاسخ موثر به بحران در حوزه رسانه، تمرین 
تصمیم گیری و رفتار مناســب رسانه ای در زمان 
وقوع بحران ها، معرفی افراد مسئول در هر بحران 
به خبرنگاران با هدف پرهیز از بی نظمی، شناسایی، 
آموزش و سازماندهی منابع اطلاع رسانی به هنگام 
بحران در شروع، حین و بعد از بحران و نیز ایجاد 
برنامــه ارتباطات بحران عملیاتی و اقدام محور و 
آینده نگرانه بخشــی از اهداف برگزاری این دوره 

آموزشی است.
بنابراین گــزارش ، دکتر علــی نصیری رئیس 
سازمان در  روز نخست این دوره آموزشی ضمن 
خیر مقدم به خبرنگاران حاضــر در این کارگاه 
گفت: این نخســتین دوره آمــوزش خبرنگاری 
بحران است که با تلاش زیاد و بهره گیری از برنامه 
مناسب با اهداف دوره و استفاده از منابع علمی و 
عملیاتی سعی کردیم بیش از آنکه به مسایل حوزه 
تخصصی شما بپردازیم به بررسی موضوع مدیریت 
بحران و انعکاس خبــر در بحران بپردازیم و این 

موضوعات را آموزش دهیم.
وی با اشاره به اهمیت برگزاری این دوره آموزشی 
از مبانی مدیریت بحران، چرخه مدیریت بحران، 
فرماندهی صحنه، نقش ســتاد و صف در صحنه 
حادثــه و ویژگی هــای آن به عنوان بخشــی از 
سرفصل های آموزشی آن یاد کرد و گفت:آشنایی 
با مخاطرات تهران و ماهیت آن، قوانین مدیریت 
بحران، نقش دســتگاه های مسئول، آشنایی با 
مرکز عملیات اضطراری شهر تهران و سامانه های 
بــه کار رفته در این مرکز، انتقال تجارب میدانی 
خبرنــگاران در صحنه حادثــه و بعد حضور در 
کارگاه های عملیاتی اورژانس و کمک های اولیه، 
برپایــی چــادر ، اطفای حریق و ایســتگاه های 
حوادث شیمیایی بخشی از برنامه های این کارگاه 
آموزشی است.نصیری افزود: در ادامه این برنامه 
نیز موضوعاتی چــون اخلاق حرفه ای،موضوعات 
امنیتی، تکنیک های روانشناختی و تحلیل فیلم 
و مانور و مصاحبه در هنگام بحران تدریس خواهد 
شــد.وی در ادامه بر افزایش آگاهی شهروندان و 
نحوه مقابله مردمی، انتقال پیام ها و رصد حوادث و 

اطلاع رسانی به اقشار مختلف مردم پرداخت.
رئیس سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر 
تهران در ادامه این کارگاه آموزشی به بررسی انواع 
مخاطره در تهران پرداخت و فوریت های اضطراری 

متناسب با این حوادث را نیز معرفی کرد.به گفته 
وی مخاطره پدیده ای فیزیکی اســت که ویژگی 

اصلی آن توان آسیب زدن به زندگی ماست.
وی با اشــاره به این که اگر حادثــه جامعه را از 
شرایط عادی خارج کند و نیازمند مداخله جدید 
نیروهای امدادی باشــد شرایط اضطراری است، 
به تشریح تفاوت های شرایط اضطراری و بحران 
و فوریت هــای این حوادث پرداخــت و در ادامه 
موضوعات مختلف در خصوص آمادگی در برابر 

بلایای طبیعی را توضیح داد.
نصیری استفاده از کلمه حوادث غیر مترقبه برای 
تشریح وضعیت زلزله خیزی را اشتباه خواند و در 

ادامه به مصادق مختلف حوادث پرداخت.
وی افزود: هر چقدر یک کشور پیشرفته تر باشد، 

حوادث را محلی تر مدیریت می کند.
تشــریح مفاهیمی چون ظرفیت، آسیب پذیری، 
ریســک و مدیریت ریسک، پیشگیری، آمادگی، 
پاسخ و کمک رسانی یا انجام مداخلات حین وقوع 
حادثه به منظور حفظ جان انسان ها و بازسازی ، 
سطح بندی حادثه، مدیریت صحنه و الزامات آن 

موضوعات دیگری بود که وی به آنها اشاره کرد.
رئیس سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر 
تهران در ادامه به تشــریح هماهنگی و مدیریت 
واحــد در حوادث پرداخت و با ذکر این نکته که 
حادثه موجودی زنده است، یادآور شد که حین 
وقوع هر حادثه ای احتمال وقوع حوادث دیگری 
متاثر از آن حادثه اصلی وجــود دارد که باید به 
آن توجــه کرد و در ادامه به بررســی مهمترین 
راهکارهای مرتبط با فرماندهی در صحنه حادثه 
پرداخت.در ادامه این برنامه دکتر شفیعی معاون 
فرهنگی اجتماعــی قرارگاه ثارالله با بیان این که 

خبر بحران در همــه دنیا با اخبار دیگر متفاوت 
است و نیاز به نوعی مدیریت دارد، گفت: حوادث 
بر اساس منطقه تعریف می شوند، اما گاهی یک 
موضوع محلــه ای به یک موضــوع ملی تبدیل 
می شود. مثل موضوع پلاسکو که تبدیل به یک 

بحران شد.
وی با اشاره به اهمیت برگزاری این دوره آموزشی 
اظهــار امیدواری کرد که ایــن دوره و دوره های 
مشــابه مفید باشــد و باعث ایجــاد تعامل بین 
مجموعه های خبری و رسانه ای با مجموعه های 

مدیریت بحران شود.
همچنین شــاهین مظفری معــاون آموزش و 
مشــارکت های مردمی ســازمان در این کارگاه 
آموزشی با اشــاره به دلایل برگزاری این کارگاه 
ضمــن بیان این که حجمــی از دانش مدیریت 
بحران مبتنی بر تجربه اســت، گفــت: نیازها، 
هماهنگی ها، تعاملات و افراد مرتبط باعث می شود 

مدیریت بحران درست انجام شود.
در ادامــه صمیم مرادی روزبهانی معاون آمادگی 
و عملیات ســازمان به تشــریح چرخه مدیریت 
بحران و تقسیم بندی آن در پیش، حین و پس 
از بحران پرداخت و مراحل مختلف این چرخه از 
پیشگیری، آمادگی، مقابله و بازیابی را تشریح کرد.

وی سپس به بررســی موضوعاتی چون تعریف 
بحران و تشریح بخش های پیش بینی، پیشگیری، 
کاهش آســیب پذیری، ایجاد آمادگــی، فرایند 
هشدار، ارزیابی اولیه، اعزام نیرو و امکانات، تحدید 

پیامدها، ارزیابی دقیق و برنامه سریع پرداخت.
وی افزود: بحران ســه مولفــه دارد ، اول این که 
تهدیــد ایجاد می کند، محدودیــت وقت دارد و 
دیگری شــگفتی ایجاد می کنــد. در نتیجه  با 

شــناخت بهتر بحران، امکانــات و محدودیت ها 
می توانیم از افزایش آسیب پذیری جلوگیری کنیم .

وی در ادامه به تشریح مفهوم پیشگیری و مصادیق 
آن، آمادگی و تعاریــف آن و پدیده های مهم در 
افزایش آمادگی شامل مطالعه، تحقیق، جمع آوری 
اطلاعات، برنامه ریزی،سازماندهی، طراحی، تامین 
منابع و امکانات ، آموزش، تمرین و مانور پرداخت.

تجهیز مرکز فرماندهی و کنترل، توسعه سیستم 
شتابنگاری،تامین و ذخیره تجهیزات، فعال سازی 
ســتادها و اجرای مانورها ، تشــکیل گروه های 
مردمی، شناسایی اماکن اسکان اضطراری و مقابله 
و بازسازی موضوعات دیگری بود معاون آمادگی 

سازمان درباره آنها توضیح داد.
در ادامه این کارگاه آموزش سید مجتبی حسینی 
گله کلایی متخصص زلزله شناسی و مشاور سازمان 
به تعریف انواع مخاطره پرداخت و توضیحاتی در 

خصوص هر یک از این مخاطرات ارائه داد.
بررسی نقشه لرزه خیزی در جهان و ایران، سهم 
ایــران از زلزله های مرگبار،نقشــه لرزه خیزی و 
گســل های ایران، معرفی مناطق آســیب دیده 
از زلزله هــای قرن ۲۰ و  بررســی ســامانه های 
هشدار ســریع زلزله ، سیل و بادسنج ها بخشی 

از موضوعاتی بود که وی درباره آنها سخن گفت.
در ادامه نیز محسن نادی مشاور سازمان با اشاره به 
سالگرد حادثه زلزله بم و ذکر این نکته که زلزله بم 
اولین حادثه شهری بزرگ ما بود به تشریح وظایف 
دستگاه های مختلف از منظر جایگاه قانونی آنان 
پرداخت.وی به مستندات قانونی مدیریت بحران 
کشور و شهر تهران اشــاره کرد و ضمن تشریح 
ارکان مختلف مدیریت بحران درباره وظایف هر 

یک از دستگاه ها توضیح داد.

در سازمان مدیریت بحران تهران صورت گرفت؛ 

آغاز نخستین دوره آموزش خبرنگاری بحران

مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه با بیان اینکه تنها 
اجرای خطوط جداسازی فاضلاب از آبشــوران ۶۰۰ تا ۷۰۰ میلیارد 
تومــان اعتبار نیاز دارد، گفت: لازم اســت قبل از اجرای این خطوط، 
سیستم تصفیه خانه فاضلاب شهر کرمانشاه تکمیل شود. رضا داوودی 
با بیان اینکه در بلندمدت برنامه جداســازی فاضلاب از آبشــوران در 
دســتور کار اســت، گفت: در حال حاضر فاضلاب از چند نقطه وارد 
آبشــوران می شود و متاســفانه در برخی نقاط نیز خود شهروندان به 
صورت مســتقیم فاضلاب منازل مسکونی خود را به سمت آبشوران 
هدایت کرده اند. وی جداســازی فاضلاب از آبشوران را نیازمند اجرای 
خطوط جداسازی - به صورت بال چپ و راست - دانست که باید در 
دو طرف رودخانه به طول حدود ۱۷ کیلومتر اجرا شود.داوودی اجرای 
این خطوط را نیازمند تامین اعتباری معادل ۶۰۰ تا ۷۰۰ میلیارد تومان 
برآورد و اظهار کرد: به علاوه باید مســائل ترافیکی، مشکل معارضین 
و… نیز حل شــود.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کرمانشاه تاکید 

کرد: اگرچه اجرای این خطوط در اولویت است، اما اولویت اصلی فعلی 
تکمیل زیرســاخت های تصفیه خانه فاضلاب شهر کرمانشاه خصوصا 
مدول دوم تصفیه خانه در دست احداث می باشد. وی معتقد است، حتی 
اگر فاضلاب از طریق خطوط جمع آوری از آبشوران جدا شود، چنانچه 
ظرفیت تصفیه  برای آن فراهم نباشد سود چندانی نخواهد داشت، جز 

آنکه فاضلاب از محل زندگی مردم  دور می شــود.داوودی با بیان اینکه 
در حال حاضر تنها فاضلاب ۳۲۰ هزار نفر از جمعیت شهر کرمانشاه 
تصفیه می شود، عنوان کرد: چنانچه مدول دوم تصفیه خانه فاضلاب 
کرمانشاه تکمیل شــود، فاضلاب حدود ۷۵۰ هزار نفر تصفیه خواهد 
شد که کار بسیار بزرگ و تحولی قابل توجه است. وی پیشرفت کنونی 
مدول دوم تصفیه خانه فاضلاب شهر کرمانشاه را ۱۷ درصد ذکر کرد و با 
اعلام اینکه برای تکمیل این پروژه حدود هزار میلیارد تومان اعتبار نیاز 
است، یادآور شد: طی امسال و سال گذشته در مجموع ۳۸۰ میلیارد 
تومان برای این پروژه مصوب داشتیم که البته تخصیص کامل نداشته 
است.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه از پیگیری های  
صورت گرفته برای تخصیص اعتبار به مدول دوم تصفیه خانه فاضلاب 
کرمانشاه نیز یاد کرد و ادامه داد: در جلسه ای که اخیرا با حضور وزیر 
نیرو، استاندار و نماینده کرمانشاه داشتیم، مقرر شد با تاکید وزیر نیرو 

تخصیص اعتبار به این پروژه و پیشرفت آن تسریع شود.

مدیرعامل آبفا استان کرمانشاه:

جداسازیفاضلابازآبشورانکرمانشاه۷۰۰میلیاردتوماناعتبارمیخواهد


